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Bemutatkozás 

Kurucz Tamás Márk vagyok, harmadéves kémia-természetismeret-környezettan 

tanárszakos hallgató. 2001. november 21-én születtem Komáromban. Tanulmányaimat először 

a Komáromi Petőfi Sándor Általános Iskolában, majd a Komáromi Jókai Mór Gimnáziumban 

végeztem. Ezek után jelentkeztem az ELTE-re 2020-ban. 

Motiváció és tapasztalatok 

 Sajnos az egyetem első éve a koronavírus miatti korlátozások miatt elég szegény volt 

közösségi élet tekintetében, így nem is igazán vettem részt benne. Azonban a személyes 

találkozók iránti igény és a tenni akarás vágya továbbra is megvolt bennem, így a következő 

évben igyekeztem egyre aktívabban részt venni a közéletben. Segítőként részt vettem kari 

eseményeken, népszerűsítettem a képzést az ELTEfeszt-en és az Educatio Szakkiállításon is, a 

2022/23-as mentorrendszerben pedig mentorként tevékenykedtem. Az idei tanévben mindkét 

pályázási időszakban bíráltam rendszeres szociális ösztöndíjpályázatokat, továbbá felkértek a 

tavaszi egyszeri közéleti ösztöndíjpályázatok bírálásához segítőnek is.  Az elmúlt év során 

rendszeresen látogattam a Küldöttgyűléseket, illetve a tavaszi félévben részt vettem a 

Pedagógusképzési és Pedagógus-továbbképzési Tanács ülésein is. Több ember bíztatására 

döntöttem úgy, hogy megpályázom a szakterületi koordinátori tisztséget. 

Tervek és elképzelések 

1. Érdekképviselet 

A szakterületi koordinátor egyik fontos feladata a szakterület hallgatóinak megfelelő 

érdekképviselete és ennek megszervezése. Idén 17 képviselőjelöltünk volt, köztük gólyák is, 

aminek kifejezetten örültem. A jövőben is szeretnék minél több gólyát bevonni a közéletbe 

a kellő utánpótlás biztosítása végett.  

Az idei szavazáson való részvételi arány jobb volt tavalyihoz viszonyítva, de a hallgatók 

nagy  százaléka továbbra sem szavazott. A jövőben szeretnék ennek az aránynak a javításán 

dolgozni.  

Fontosnak tartom, hogy minden Intézeti Tanácsban legyenek tanárszakos hallgatók, 

hogy a minket érintő ügyekben tudjuk képviselni szaktársainkat. Ez idén megvalósult, és 

terveim szerint ezt a következő ciklusban is szeretném megvalósítani. Az üléseken elhangzó 

információkról rendszeresen egyeztetnék a delegáltakkal, hogy minél hatékonyabban tudjuk 

a többi hallgató felé kommunikálni azokat. Erre a SzaCs kiváló lehetőséget biztosít. 
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2. Órarendi problémabejelentő táblázat 

Az elmúlt félévek tapasztalatai alapján szeretném visszaállítani az órarendi 

problémajelentő táblázatot, melyben a hallgatók jelezni tudják a tárgyak meghirdetésével, 

létszámlimitével kapcsolatos problémáikat. Megválasztásom esetén szeretnék egyeztetni 

erről az illetékesekkel.  

 

3. Programok 

Fontosnak tartom a változatos programok szervezését a szakterület hallgatóinak. 

Szeretnék olyan hagyományos programokat feleleveníteni, mint a Tanáris Mikulás, a 

Tanáris piknik vagy a Tanáris kincskeresés. Ezutóbbi sikeresen meg is valósult már a tavaszi 

félév folyamán! Szeretnék olyan régi-új programokat is szervezni, mint a Tanáris kirándulás 

vagy a gólyák számára szóló Tanáris napközi. A társas estek is nagyon népszerűnek 

mutatkoztak, ezeket is szeretném rendszeresen megtartani.  

Ezen programok népszerűsítésére szeretnék egy szakterületi Instagram oldalt 

létrehozni, ahová összefoglalók és grafikák kerülnének ki a különböző eseményekről. 

Az utóbbi időszakban kevés más szakterülettel közös eseményünk volt. Fontosnak 

tartom, hogy a tanárszakosok megismerkedjenek a többi szakterület hallgatóival, így a 

jövőben szeretnék nagyobb hangsúlyt fektetni a többi szakterülettel közös program 

szervezésére.  

 

4. SzaCs 

Megválasztásom esetén szeretném a Szakterületi Csoportgyűléseket havi 

rendszerességgel tartani. Ezek kiváló alkalmak nem csak a hallgatók megfelelő 

tájékoztatására, hanem az új érdeklődő és lelkes hallgatók közéletbe való bevonására is. A 

gyűlésekről szeretném újra elkezdeni az  összefoglalók készítését és mindenki számára 

elérhetővé tenni egy erre alkalmas felületen.  

 

5. Korrepetálás 

A különböző korrepetálási lehetőségeket ugyan igyekszünk reklámozni a hallgatók 

körében, de a tapasztalataim alapján nem sokan élnek vele. Ennek ellenére szeretném 

továbbra is népszerűsíteni őket a mentorok segítségével. 

Ugyan már csak néhány szakon vannak kritérium dolgozatok, de mindenképpen 

szeretném idén is megszervezni a felkészítő foglalkozásokat rájuk, amik eddig is nagy 

népszerűségnek örvendtek. Szerencsére mindig találunk lelkes jelentkezőket ezekre az 

alkalmakra.  
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6. Mentorrendszer 

Az idei mentorrendszer képzésein is részt vettem, sikerült megismerkednem a 

jelöltekkel. Sok jó jelentkezőnk volt, aminek kifejezetten örültem.  

Lezajlott a mentorok kiválasztása is. Véleményem szerint egy jó csapatot sikerült 

összeraknunk. Magassy Ádám mentorfelelőssel és Kovács Andrea mentorkoordinátorral jól 

együtt tudtunk dolgozni. Megválasztásom esetén várom velük a további közös munkát! 

Fontosnak tartom, hogy továbbra is hasonló létszámban jelentkezzenek hallgatók, 

ezért nagy hangsúlyt szeretnék fektetni a rendszer népszerűsítésére. A gólya-mentor 

találkozók és a gólyáknak szánt programok megszervezésében is aktívan szeretnék részt 

venni.  

 

7. Kommunikációs felületek 

Elsődleges célom, a hallgatókkal való kommunikáció hatásfokának javítása. A 

szakterület Facebook oldala összeségében jó állapotban van, bár véleményem szerint nincs 

teljesen kihasználva. Egy Instagram oldal létrehozásával szerintem több hallgatót is el 

lehetne érni. A két felületen a tartalmak hasonlóak lennének, bár a fő információtömeg 

továbbra is a Facebook oldalunkon és a weblapunkon lenne elérhető.  

A szakterületnek van saját weboldala is, mely új lehetőségeket teremt a 

szakspecifikus információkról való tájékozódásra. Az oldal azonban sajnos elég elhanyagolt 

állapotban van. Terveim között szerepel az azon szereplő információtartalom aktualizálása, 

illetve amennyiben van rá lehetőségünk, az oldal teljes arculatát is szeretném modernizálni. 

Ezügyben még szeretnék beszélni az illetékes tisztségviselőkkel. 

Köszönök minden segítséget és jó tanácsot, amit a felkészülés során kaptam! Külön köszönet 

Juhász Annának a sok segítségért és a felkészítésért! 

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatom! 

Kérdés esetén keress bátran az alábbi elérhetőségeken: 

E-mail: mordecai21@student.elte.hu 

Telefon: 06305269280 

Kurucz Tamás Márk 

Budapest, 2023. 06. 05. 
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